
Saksprotokoll i Hovedutvalg for plan, teknisk, landbruk og miljø - 19.03.2019  
Behandling: 
 
Arve Sigmundstad (AP) fremmet forslag til vedtak: 

Forslag til «Detaljregulering for Os skole og idrettshall» returneres til forslagsstiller for 
ytterligere bearbeidelse slik at avklaringsnivået i planen blir høyere, og slik at viktige 
funksjoner og kvaliteter ved prosjektet er sikret i planen.  
Rådmannen bes vurdere om omkringliggende arealer kan involveres i prosjektet, for å på 
den måten utvide disponibelt areal.  
Det avsettes ca. 4 uker til ytterligere bearbeidelse av planforslaget. Det tas da sikte på 1. 
gangs behandling av planforslaget i hovedutvalgets møte 23. april, 2. gangs behandling 
på møte i hovedutvalget tidlig i august – med egengodkjenning i kommunestyret samme 
måned.  
 

Kathrine Walthinsen (MDG) fremmet rådmannens innstilling med tilleggsforslag: 
Det vurderes nærmere hvordan utearealene langs Haakon VIIs vei kan tilrettelegges for 
fremtidig sammenkobling med arealer på sydsiden av veien (mot St. Joseph), ved at 
veien senkes og det bygges en overbygning over veien. (Ref. forslag til lokk, omtalt i 
sentrumsplanen s 42). 

 
Ved votering over forslaget fra Walthinsen fikk dette 1 stemme (MDG) og falt. 
Ved votering over forslaget fra Sigmundstad ble dette vedtatt mot 1 stemme (MDG). 
 
 

Vedtak: 
Forslag til «Detaljregulering for Os skole og idrettshall» returneres til forslagsstiller for 
ytterligere bearbeidelse slik at avklaringsnivået i planen blir høyere, og slik at viktige 
funksjoner og kvaliteter ved prosjektet er sikret i planen.  
Rådmannen bes vurdere om omkringliggende arealer kan involveres i prosjektet, for å på 
den måten utvide disponibelt areal.  
Det avsettes ca. 4 uker til ytterligere bearbeidelse av planforslaget. Det tas da sikte på 1. 
gangs behandling av planforslaget i hovedutvalgets møte 23. april, 2. gangs behandling 
på møte i hovedutvalget tidlig i august – med egengodkjenning i kommunestyret samme 
måned.  

 


